
Protokół nr 45/17 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 23.10.2017 r., godz. 10.00-14.20 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Filip Szyszkowski, który na podstawie listy obecności 

stwierdził wymagane quorum. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Nieobecna na 

posiedzeniu radna Ewa Trott. Spóźnienie radny Jan Magda. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Do porządku posiedzenia radni nie wnieśli uwag. Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

4. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 16.10.2017 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 430/3 

o pow. 250 m2 przy ul. Cichej). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 60/3 

przy ul. Bohaterów Warszawy). 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 230/32 

o pow. 12 m2 przy ul. Plac Neptuna). 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 591/4 

o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 331 o 

pow. 120 m2 przy ul. Słowiańskiej) 

13. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal mieszkalny nr 

2 o pow. użytkowej 77,64 m2
,  przy ul. Książąt Pom. 26) 

14. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. Gryfa 

Pomorskiego 61 b w Międzyzdrojach. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których świadczone są usługi hotelarskie. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/265/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15.12.2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

17. Projekt uchwały w sprawie Raportu z realizacji ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Międzyzdroje” za lata 2015/2016. 

18. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Bolesława Chrobrego w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Bolesława 

Chrobrego w Międzyzdrojach.  

19. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy.  

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/551/14 z dnia 24 czerwca 2014 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 



Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w części wschodniej miasta w obrębie 

geodezyjnym miasta Międzyzdroje, pomiędzy ul. Turystyczna, Promenada Gwiazd, 

Campingowa, Zwycięstwa, Gryfa Pomorskiego, Krótka, Ignacego Krasickiego, Książąt 

Pomorskich, Tadeusza Kościuszki, Tysiąclecia Państwa Polskiego, Romualda Traugutta. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

23. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz Traut). 

24. Projekt uchwały w sprawie skargi G.P. oraz K.Cz. na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

25. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana R.R. na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

26. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

27. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

28. Zakończenie posiedzenia .   

 

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołu z dnia 16.10.2017 r. 

 

Protokół bez zmian został zatwierdzony przez Przewodniczącego Komisji. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2017. 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Skarbnik. W projekcie uchwały jest błąd. Chodzi o dotację dla 

Biblioteki. W projekcie jest to dotacja przedmiotowa, a powinna być celowa. Na pytanie radnego 

Szyszkowskiego, czemu zwiększamy środki na odszkodowania Pani Sadka poinformowała, że chodzi 

o odszkodowanie z tytułu nabycia działki przy ul. Bocznej w Lubinie. Jest to wycena Starostwa za 

działkę o pow. 209 m2, którą nabywamy. 

 Radna Natkańska zapytała o program Erazmus. Ponadto radna zapytała o zwiększenie środków 

na OSP i zmniejszenie środków na plac zabaw. 

 Pani Skarbnik wyjaśniła, że te środki będą rozdysponowane w roku 2017-2018. W tym roku 

szkoła wyda ok. 10 tys. zł. Resztę środków wykorzysta w roku 2018. Z kolei w roku 2019 środki na ten 

program będą refundowane. Tzn. gmina najpierw zapłaci, a potem ta kwota zostanie nam zwrócona. W 

kwestii OSP środki zostają zwiększane dla bezpieczeństwa. My rozliczamy się kwartalnie, więc ta 

kwota jest podana wg naszych szacunków, co nie oznacza, że będzie wydatkowana w całości. Ściągamy 

środki z placu zabaw, ponieważ to zadanie wpisuje się w inwestycję dot. zieleni miejskiej.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu głosowało 5 radnych.  

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/256/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2017 rok. 

 

Zagadnienie przedstawiła Pani Skarbnik. W związku ze zmianą w poprzednim projekcie dot. dotacji 

celowej, tu również nastąpią zmiany w załącznikach. Zmieni się treść załącznika nr 9  „Dotacje celowe 

udzielone w 2017 r. na zadania własne gminy realizowane przez podmioty nienależące do sektora 

finansów publicznych” , treść załącznika nr 10 „Wydatki jednostek pomocniczych w ramach budżetu 

Gminy Międzyzdroje w 2017 r.” , treść załącznika nr 13 „Dochody i wydatki budżetu Gminy 

Międzyzdroje w 2017 r. planowane na podstawie art.6r ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach” oraz treść załącznika nr 14 „ Dotacje celowe udzielone z budżetu 

Gminy Międzyzdroje na zadania własne gminy realizowane przez podmioty należące do sektora 

finansów publicznych w 2017 r.”. 



 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2017-2035. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany są konsekwencją wcześniejszych uchwał. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 

430/3 o pow. 250 m2 przy ul. Cichej). 

 

Głos zabrała Pani Edyta Konarzewska. Projekt uchwały został przygotowany w związku z wnioskiem 

dotychczasowego dzierżawcy. Zwraca się on z prośbą o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości o pow. 250 m², usytuowanej na plaży, na zachód od zejścia na plażę na wysokości ul. 

Cichej z przeznaczeniem na działalność rekreacyjną – zjeżdżalnię wodna i inne urządzenia rekreacyjne, 

proponuje się przeznaczyć przedmiotową część nieruchomości do wydzierżawienia na okres do 

30.09.2018 r. 

Na pytanie radnego Szyszkowskiego o stawkę dzierżawy wyjaśniono, że w miesiącach lipiec-

sierpień jest to kwota 3 369 zł netto, a w pozostałych 109 zł netto.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 

60/3 przy ul. Bohaterów Warszawy). 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Konarzewska. W związku z wnioskiem dotychczasowych dzierżawców, 

dot. zawarciem kolejnych umów dzierżawy czterech części nieruchomości o powierzchniach: 131,5 m², 

116,4 m², 93,6 m² i 174 m², położonych przy ul. Bohaterów Warszawy, stanowiących części działki 

gminnej nr 60/3 obręb 20 miasta Międzyzdroje, z przeznaczeniem na działalności gastronomiczne, 

proponuje się przeznaczyć przedmiotowe części nieruchomości do wydzierżawienia na okres do 30 

listopada 2018 r. Burmistrz dodał, że ew. przedłużenie dzierżawy na kolejne lata pozostawiamy 

następnej radzie. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 

230/32 o pow. 12 m2 przy ul. Plac Neptuna). 

 

W związku z wnioskiem dotychczasowego dzierżawcy, dot. zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości o powierzchni 12 m² usytuowanej na Placu Neptuna, stanowiącej części działki gminnej 

nr 230/32 z przeznaczeniem na powiększenie ogródka gastronomicznego przy restauracji ‘Suzanna” 

przy Placu Neptuna 4/4c- powiedziała Pani Konarzewska. Na pytanie radnej Natkańskiej o dochód z 

tytułu dzierżawy Pani Konarzewska wyjaśniła, że jest to 1414 zł netto. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 

591/4 o pow. 15 m2 przy ul. Kolejowej). 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Edyta 

Konarzewska. W związku z wnioskiem dotychczasowego dzierżawcy, dot. zawarcia kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości o pow. 15 m² położonej przy ul. Kolejowej, stanowiącej części działki 

gminnej nr 591/ z przeznaczeniem na ogródek gastronomiczny przy ulicy Kolejowej na okres 3 lat. 



Radna Natkańska zauważyła, że ten park miał być zagospodarowany w ramach projektu zieleni. Ponadto 

radna uważa, że skoro wszystkim dzierżawcom dajemy zgodę na rok dzierżawy w tym wypadku 

powinniśmy być konsekwentni.  

Burmistrz poinformował, że tak faktycznie miało być, ale ostatecznie ten park wypadł, bo za dużo w 

projekcie jest infrastruktury i gmina musiałaby to sama sfinansować.  

Na pytanie Komisji o stawkę czynszu dzierżawnego Pani Konarzewska poinformowała, że w sezonie 

jest to 1000 zł netto, a poza sezonem 40 zł netto. 

 

WNIOSEK: 

Komisja wnosi o zmianę okresu trwania dzierżawy na rok czasu, za przyjęciem wniosku 

głosowało 4 radnych, 1 osoba była przeciwko. 

 

 STANOWISKO:  za przyjęciem głosowało 4 radnych, 1 osoba była przeciwna. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (dz. Nr 

331 o pow. 120 m2 przy ul. Słowiańskiej) 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Konarzewska. W związku z wnioskiem dotychczasowego dzierżawcy, 

dot. zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości o pow. 120 m² położonej przy ul. 

Słowiańskiej, stanowiącego części działki gminnej nr 331 z przeznaczeniem na plac zabaw przy ośrodku 

wypoczynkowym Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Radny Piłat zawnioskował o zmianę okresu dzierżawy na jeden rok, analogicznie do 

pozostałych dzierżaw. 

 

WNIOSEK: 

Wnosi się o zmianę okresu trwania dzierżawy na jeden rok. Za przyjęciem wniosku głosowało 

2 radnych, 2 osoby były przeciwne, 1 wstrzymała się od głosu. Wniosek upadł. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 3 radnych, 2 osoby były przeciwne. 

12. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (lokal 

mieszkalny nr 2 o pow. użytkowej 77,64 m2
,  przy ul. Książąt Pom. 26) 

 

Pani Edyta Konarzewska wyjaśniła, że wpłynęły dwa wnioski o sprzedaż tego lokalu. Plus sprzedaży 

jest taki, ze wyjdziemy ze wspólnoty, gdyż jest to ostatni lokal gminny w tym budynku. Sprzedaż nastąpi 

w drodze przetargu. Wycena nie została jeszcze sporządzona. 

 Radny Piłat poinformował, że Komisja widziała ten lokal i uważa, że najlepszym rozwiązaniem 

jest jego sprzedaż. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych.  

 

Przewodniczący Komisji ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady Komisji. 

13. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania ze skateparku przy ul. 

Gryfa Pomorskiego 61 b w Międzyzdrojach. 

 

W posiedzeniu uczestniczyła Pani Jadwiga Bober, która poinformowała, że w związku ze wszczęciem 

postępowania nadzorczego wykreślamy te zapisy z regulaminu, które Wojewoda by nam uchylił. 

 Według radnego Mittelstadta nie powinno się wyszczególniać sprzętów, ponieważ nie jesteśmy 

w stanie przewidzieć, czy młodzież nie będzie korzystać z czegoś innego. 

 Ad vocem Pani Bober wyjaśniła, że tą kwestię reguluje punkt 8 regulaminu. 



 STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których świadczone są usługi hotelarskie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zaproponowała, aby wprowadzić 

formę ryczałtu, by zapobiec ew. zakłamaniom. Dlatego też zostały przygotowane dwa warianty. 

 Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych po przeanalizowaniu obu wariantów zdecydowała 

się na opcję II. Za jej przyjęciem głosowało 5 radnych. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem głosowało 5 radnych. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/265/16 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 15.12.2016 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Burmistrz poinformował, że padały sugestie, aby podnieść opłatę za odpady niesegregowane i 

zwiększyć edukację w tym temacie. Chcemy, aby przy składaniu deklaracji pracownik urzędu 

informował od razu i tłumaczył zasady segregacji odpadów. Być może wtedy większa część osób 

zdecyduje się na tą formę. 

 Zdaniem radnego Piłata powinniśmy poczekać z podwyżką i zobaczyć jaki będzie efekt 

edukacji. 

 Burmistrz wyjaśnił, że na chwilę obecną nie spina nam się cały system. W ostatnim roku 

dokładaliśmy do niego z nadwyżki z lat ubiegłych. Za dwa lata przy założeniu, że dalej będzie brakować 

środków będziemy je musieli dołożyć z budżetu.  

 Radny Szyszkowski zaproponował, aby w takim wypadku podwyższyć odpady niesegregowane 

o 50 gr. To da ok. 125 tys. więcej do systemu, a sama podwyżka nie będzie aż taka drastyczna. Radny 

proponuje również, aby całą podwyżkę przeznaczyć na edukację. Z kolei radny Mittelstadt uważa, że 

powinno się podnieść tą stawkę o 1 zł.  

 Według Burmistrza wystarczy przeznaczyć 10% z tej podwyżki. To w zupełności wystarczy na 

edukację. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie proponowane stawki: 

1) Za podwyżką w wysokości 1 zł opowiedział się 1 radny, 4 osoby były przeciwne. 

2) Za podwyżką w wysokości 0,50 gr głosowało 5 radnych. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 5 radnych. 

16. Projekt uchwały w sprawie Raportu z realizacji ,,Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Międzyzdroje” za lata 2015/2016. 

 

Pani Ewa Scholz wyjaśniła, że aktualizacja tego programu odbywa się co 4 lata, natomiast co 2 lata 

trzeba przygotowywać raporty z tego programu. Wszystkie modernizacje i przebudowy sieci 

kanalizacyjnej ma odzwierciedlenie w raporcie. Negatywne skutki wymienione w raporcie to np. 

zwiększane obszary zurbanizowane. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

17. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Bolesława Chrobrego w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. 

Bolesława Chrobrego w Międzyzdrojach.  

 



Zagadnienie zreferował Burmistrz. Uchwała będzie stanowiła akt założycielski szkoły ośmioletniej 

podstawowej. Taka uchwała jest obligatoryjna.  

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 2 im. prof. dra Władysława Szafera w Wapnicy.  

 

Projekt uchwały jest analogiczny do poprzedniego – powiedział Burmistrz. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/551/14 z dnia 24 czerwca 2014 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Międzyzdroje, obejmującego obszar położony w części wschodniej 

miasta w obrębie geodezyjnym miasta Międzyzdroje, pomiędzy ul. Turystyczna, 

Promenada Gwiazd, Campingowa, Zwycięstwa, Gryfa Pomorskiego, Krótka, Ignacego 

Krasickiego, Książąt Pomorskich, Tadeusza Kościuszki, Tysiąclecia Państwa Polskiego, 

Romualda Traugutta. 

 

Komisja przystąpiła do analizowania projektu uchwały. Inicjatywą zmiany jest skrócenie okresu 

oczekiwania na uchwalenia planu. Im mniejszy obszar tym większa możliwość, że wszystko uda się 

szybciej załatwić. Według radnego Mittelstadta powinno się rozszerzyć obszar o ulice Turystyczną i 

pozostałą część ul. 1000-lecia PP. We wskazanym obszarze znajdują się zabytkowe domy, które 

powinny być objęte planem. 

Wobec wątpliwości Komisja nie podjęła stanowiska w powyższej sprawie. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Międzyzdroje na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zmienia się nazwa siedziby obwodowej Komisji Wyborczej z Gimnazjum nr 1, 

na Szkołę Podstawową nr 1. 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Jerzy 

Mrówczyński). 

 

STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 5 radnych. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” (Dariusz 

Traut). 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Traut, który odniósł się do stawianych na poprzednim 

posiedzeniu zarzutów. Z uzyskanych informacji wynika, że przedstawione wcześniej fakty są 

nieprawdziwe. Cała sprawa miała finał w sądzie, który orzekł na korzyść zainteresowanego. 

 Przewodniczący RM Jan Magda dodał, że stanowisko Honorowej Kapituły przy rozpatrywaniu 

wniosku o nadanie dla Pana Trauta tytułu ,,Zasłużony dla Międzyzdrojów” było pozytywne. 

 

STANOWISKO: komisja nie wypracowała stanowiska. 



23. Projekt uchwały w sprawie skargi G.P. oraz K.Cz. na działalność Burmistrza 

Międzyzdrojów. 

 

Radna Natkańska poinformowała, że nie jest w stanie zająć stanowiska, ponieważ są rozbieżne 

ekspertyzy, a stemple w oknach dalej nie są ściągnięte.  

 Burmistrz wyjaśnił, że bardzo dużo rzeczy, o które wnioskowali zainteresowani zostało 

wykonane przez co opóźniły się prace i trzeba było zwiększać środki na przebudowę ulicy. Wszystko 

zostało rozliczone przez WIOŚ i Urząd Wojewódzki, ponieważ te instytucje dofinansowały całe 

przedsięwzięcie.  Radny Piłat dodał, że przede wszystkim była to inwestycja drogowa, a nie remont 

domu. Kontynuując Burmistrz dodał, że były wykonywane ekspertyzy, więc nie można mówić o 

opieszałości organu wykonawczego. Jeśli radni uznają, że skarga była zasadna, to Burmistrz 

poinformował, że odwoła się do Wojewody, ponieważ uchwała dot. remontu domu przy ul. Myśliwskiej. 

Gmina takiego remontu nie wykonywała, więc trzeba było od razu zwrócić na to uwagę. 

  W toku dyskusji Przewodniczący RM Jan Magda zaproponował, że zostanie wystosowane 

pismo do Wojewody o doprecyzowanie pisma przekazującego skargę do rozpatrzenia i równolegle 

pismo do skarżących o doprecyzowanie zarzutów i ew. wtedy można jeszcze raz odesłać skargę do 

ponownego rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. Za takim stanowiskiem głosowało 6 radnych.  

 

24. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana R.R. na działalność Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zapoznała się z uzasadnieniem do projektu uchwały.                    

W toku analizy Komisja Rewizyjna stwierdziła, że skarga jest bezzasadna. 

 

 STANOWISKO: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

 

25. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył zainteresowany wydzierżawieniem pow. pod tarasy słoneczne. 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych była w terenie, aby zobaczyć faktyczne usytuowanie tych 

tarasów. Po przeprowadzeniu dyskusji Komisja uznała, że stanowisko podejmie na sesji. 

 

26. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

Przewodniczący Komisji Filip Szyszkowski przedstawił bieżącą korespondencję. 

1) Pismo dot. ujednolicenia operatora handlu obnośnego na plaży. Zaproponowano, aby 

popracować nad tym wnioskiem na następnych komisjach. 

2) Pismo informujące, że w ZOŚ będą odbywać się prace społeczne skazanych. 

3) Pismo ZWiK Ś-cie dot. ujęcia wody w Kodrąbku – zdecydowano, że pismo zostanie skierowane 

do dalszej pracy w komisji. 

4) Pismo Pani Szymańskiej o kupnie lokalu – Burmistrz powiedział, że czeka na opinię Kancelarii 

w tym temacie. 

 

27. Zakończenie posiedzenia .  

  

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Godz. 14.20. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska       Przewodniczący Komisji 

         Filip Szyszkowski 


